
 

 

 

Den Helder, 15 oktober 2022  

 

                    Raadsvragen over de uitvoering motie verstrekken budget wijkplatforms  

 

Geacht college van burgemeester en wethouders, 

 

Op 14 februari 2022 heeft de Seniorenpartij een motie ingediend over het verstrekken van 

budget aan wijkplatforms welke door de gemeenteraad unaniem is aangenomen. Op de 

bestuurlijke termijnkalender staat dat: “het college in gesprek gaat met de wijkplatforms 

over hun behoeften en de mogelijkheden in dit verband”. Vervolgens wordt er aangegeven 

dat er verwacht wordt de gemeenteraad in het eerste kwartaal van 2023 een voorstel te 

kunnen doen. Hoewel de termijn van het eerste kwartaal 2023 al sinds mei 2022 op de 

bestuurlijke termijnplanning genoemd wordt is de Seniorenpartij bij nadere beschouwing  

van mening dat deze termijn toch te lang is. De Seniorenpartij heeft daarom de volgende 

vragen:    

 

1. Wat is de reden dat het voorstel pas in het eerste kwartaal van 2023, dus ruim een 

jaar later na het aannemen van de motie, naar de raad wordt gestuurd?  

2. Heeft het college inmiddels al gesprekken gevoerd met de wijkplatforms? Zo ja, kunt 

u de raad op korte termijn informeren over de voortgang van deze gesprekken?  

3. Heeft het college inmiddels al een denkrichting met betrekking tot een passend 

structureel budget om toe te kennen aan de wijkaanpak?  

 

 

Namens de Seniorenpartij, 

Nancy List   

 


